

this season





松樹精油 Pine 15ml

PING

總值Total Value HK\$204

一提起聖誕節總會聯想到聖誕樹的代表 — 松樹!節日前擴香松樹精油、或製作加入精油的 派對裝飾,讓精油香氣營造聖誕氣氛。

Pine is always used as Christmas trees in traditional practice. Diffuse Pine essential oil or add drops of it to party decorations, its refreshing aroma can bring you feelings of Christmas!

190PV +*125PV

絲柏精油 Cypress 15ml

來到年末,先來一趟淨化心靈之旅。 帶有濃厚草本香氣的絲柏精油,有助 紓緩緊張情緒,消除疲勞,讓您恍如 置身於大自然。

Have a mind & soul cleansing journey before year end's celebration. Cypress essential oil has a fresh, herbaceous aroma that can help you relax with feelings of grounding, leading you to dreamlands of forest

總值Total Value HK\$467 (HK\$204 + HK\$263)

YOUNG LIVING

CYPRESS

15 ml



Joy複方精油 5ml

擴香混合花香和柑橘精油的Joy複方精油,營造 舒適怡人的環境,令您的家在節日中成為家人 朋友喜愛的聚腳地。

May Joy come to the world this Christmas! With the combination of weet floral and Citrus aroma, this blend will invite togetherness and make your home a cozy place for your family and friends.

Savvy Minerals 眼影 Eye shadow

Savvy Minerals眼影以優質天然成分製成,完美 融合妝容的同時保護肌膚免受化學物質傷害, 色彩豐盈的多款眼影將會讓您成為派對焦點!

With Savvy mineral's sparkling eyeshadow, you can add tones and color on your eyelid! Its natural ingredients keep you away from toxic chemicals.

總值Total Value HK\$914 (HK\$204 + HK\$263 +HK\$243 +HK\$204)





乳香精油調味料 Frankincense Vitality

將它加入派對佳餚或寧夏紅中,增添溫暖感 覺和聖誕風味。

Add it to your favorite party food or NingXia Red to enjoy a festive to

^ASavvy Minerals 胭脂 Blush

Savvy Minerals胭脂以天然 礦物成分製成,能讓肌膚散發 健康光采。

Give your skin a healthy glow with mineral-based Savvy Minerals Blush.

總值Total Value HK\$1,690 (HK\$204 + HK\$263 +HK\$243 +HK\$204 + HK\$408 +HK\$368)



FRANKINCENSE Vitality (





△色號隨機 Random color will be shipped

適用於香港及澳門市場。所有獎賞數量有限,先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則,請參閱Young Living官方網頁。 如有任何查詢,Young Living將保留最終決定權。 Available for Hong Kong & Macau market. Limited quantity for all rewards. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of the promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.

JOY.

www.youngliving.com/zh_HK www.youngliving.com/zh_MO